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SKRIFTLIG FRÅGA E-1492/09
från Ioannis Gklavakis (PPE-DE)
till kommissionen

Angående: Godkännande av Stevia som livsmedel

De två senaste decennierna har efterfrågan ökat markant på produkter som innehåller det 
sötningsämne som finns i Stevia-busken (sötsaker, läskedrycker, te), eftersom det utgör ett naturligt 
substitut till socker, utan kalorier, som bidrar till att motverka fetma och diabetes.

Dessutom genomförs redan experimentodlingar av Stevia-busken i vissa europeiska länder, eftersom 
den anses eventuellt kunna ersätta tobaksodlingarna i vissa områden.

Mot denna bakgrund ber jag kommissionen svara på följande:

Har Europeiska myndigheten för livsmedelssäkerhet gjort några nya studier om Stevias potentiella 
effekter på människors hälsa?

Vad tänker kommissionen göra för att Stevia ska kunna godkännas som livsmedel i EU? Finns det 
någon fastställd tidsplan?


